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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2017. június 22-ei, 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Hezler Gabriella és 

Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Módi Miklós, Süli Ildikó és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 7 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta 2. napirendként tárgyalni a Védőnői 

tájékoztatót. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

122/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2017. 

június 22-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
 

1. A Képviselő-testület 2017. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Védőnői tájékoztató 
 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

  



2 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. június 27-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a 2017. június 16-án munkaanyagként kiküldött előterjesztést. 

Elmondta, hogy az előterjesztés melléklete egy oltási program, véleménye az volt, hogy a tájékoztató 

nem pótolja a más médiákban folytatandó kampányt, ami véleménye szerint szükséges.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a 2840-ben már megjelent a tájékoztató. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta továbbá, hogy a 7. pontban a Pénzes patak szennyezéséről van szó.  

A Katasztrófavédelem vizsgálata nem találta szennyezőnek a patakot, a laborvizsgálatok viszont még 

tartanak. Javasolta, ha 2 héten belül nincsenek meg az eredmények, kérdezzenek ismételten rá.  A 14. 

pontban szerepel a hulladékudvar megvalósításáról szóló tájékoztató. A helyben kiosztott Képviselő-

testületi anyagban szerepel már az is, hogy az ÉDV Zrt. nem zárkózott el attól, hogy a telepen belül 

hulladékudvar létesüljön. Szó van arról is, hogy pályázati pénzből is megvalósulhat a hulladékudvar. 

Ezt követően javasolta, hogy térjenek rá a többi napirendre és utána folytassák a két ülés közötti 

anyagot. 

 

Dr. File Beáta jegyző 15 óra 15 perckor megérkezett a bizottság ülésére. 

 

A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy többségében a Képviselő-testület által elfogadott határozatok 

átvezetései szerepelnek az anyagban.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a Lakásalap támogatási sor megemelésre került 5 M Ft-

tal. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy kiegészítésre szorult a költségvetés bevételi oldala, ezért a 

tavalyi 385 M Ft maradványt és a rövid lejáratú hitel felszabadításából maradó összeget átvezették a 

költségvetésbe. Ennek hatásra az egyensúly megvalósult. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az egyéni képviselői keretből a beruházási, karbantartási és 

felújítási igények átcsoportosításra kerültek.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

123/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

„A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

 című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi költségvetés – 4/2017. (II.12.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a Kormányhivatal jelzése alapján a lakókörnyezet 

rendezettségére vonatkozó paragrafus nehezen értelmezhető, ezért azt javasolták törölni. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a lakásfenntartási támogatásoknál továbbra is feltétel 

marad a lakókörnyezet rendezettsége, csak a következő mondat kerül törlésre: 

„b) az általa életvitelszerűen lakott ingatlan állagát jövedelmi helyzetéhez mérten folyamatosan 

karbantartja, gondoskodik az állagmegóvásról és az esetleges balesetveszély elhárításáról;” 

Egyébként eddig erre a paragrafusra még soha nem hivatkoztak.   

Terdikné Wuts Andrea pénzügyi ügyintéző elmondta, hogy az óvoda esetében a nyersanyag díját 

kell megtéríteni a szülőknek. Minden évben megújítják a nyersanyag beszállítási szerződéseket, 2 éve 

nem volt emelés, az alapanyagok ára emelkedik, ezért szükségessé vált a díj emelése. 6 %-os 

emelésről van szó, ami 18 Ft-ot jelent.   

A Szociális Szolgálatnál az intézményvezetővel egyeztetve annyi térítési díj emelést javasoltak, 

amennyit a nyersanyagdíj-emelés szükségessé tesz. A szolgálatnál már régóta nem volt emelés, kb. 10 

%-os emelésről van szó. 

 

Dr. Mátics István elnök véleménye szerint méltányos emelésről van szó. 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

124/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása”  

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-nél keletkezett hátralékok csökkentése érdekében javasolt társasági 

döntésekhez kapcsolódó tulajdonosi állásfoglalás kialakítása 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy Kontschán Jenő vezérigazgató tájékoztatta a hátralékok 

mértékéről. Az ő kérésére fogalmazódott meg az a határozati javaslat, hogy az 500 E Ft fölötti 

tartozásokat faktorálják, továbbá, hogy az 500 E Ft-ot meghaladó tartozásoknál a lakások 

elárverezéséhez járuljon hozzá a Képviselő-testület és a polgármester ezt az álláspontot képviselje az 

OSZ Zrt. közgyűlésén.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, hogy most csak megvizsgálják a faktorálási lehetőséget, 

arra kapna meghatalmazást polgármester úr, hogy egy ilyen vizsgálatot indítson el az OSZ Zrt. A 

VFKB egyetértett a határozati javaslattal.  
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Dr. File Beáta jegyző elmondta hogy, ahol az ügyfelek nem rendelkeznek saját ingatlannal ott 

vizsgálat indul, ahol viszont saját ingatlannal rendelkeznek, ott elindítják az árverést.   

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, ez visszatartó erő lehet, hogy a hatékonyabb fizetési morált 

ösztönözze. Vezérigazgató úr úgy nyilatkozott, hogy a kintlévőség behajthatatlan, ha ezek a 

folyamatok lezajlanak, kivezetésre kerülhetne a költségvetés soraiból az OSZ Zrt.-nél. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta még, hogy műszakilag nem tudják megoldani azt, hogy a 

lakásban a fűtés szolgáltatását megszüntessék. Ez csak a 4. szinten lehetne lehetséges, ez viszont csak 

minimális lakást érint. Az lenne a járható út, ha minden egyes társasháznál a lépcsőházban lenne a 

kétcsöves rendszer kiépítve. Az egyedi fűtéssel rendelkező lakásoknál ilyen probléma nincs. Ott el 

tudják zárni a fűtést, de ott nincs is elmaradás.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

125/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

„Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-nél keletkezett hátralékok csökkentése érdekében javasolt 

társasági döntésekhez kapcsolódó tulajdonosi állásfoglalás kialakítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szolgáltató Zrt.-nél keletkezett 

hátralékok csökkentése érdekében javasolt társasági döntésekhez kapcsolódó tulajdonosi állásfoglalás 

kialakítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Pályázat benyújtása az EFOP-2.2.3-17 Átmeneti és rehabilitációs intézmények korszerűsítése című 

pályázati felhívásra a Családok Átmeneti Otthonának korszerűsítése érdekében 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a CSÁO korszerűsítésére pályázatot lehet benyújtani 

(ablakcsere, szigetelés, vizesblokk teljes felújítása, akadálymentes részek kialakítása). 100 M Ft 

összeghatárig lehet pályázni, melynek a városi önerő része 27-28 M Ft lesz, ami a jövő évi 

költségvetést terhelné. Most csak a pályázatot kell benyújtani. A további részekre további testületi 

döntések szükségesek, persze nyertes pályázat esetén.  

 

Dr. Mátics István elnök kiegészítésképpen elmondta, hogy korábban volt egy TIOP pályázat, de 

annak megnyerhető összege csekély volt.  

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

126/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

a „Pályázat benyújtása az EFOP-2.2.3-17 Átmeneti és rehabilitációs intézmények korszerűsítése 

című pályázati felhívásra a Családok Átmeneti Otthonának korszerűsítése érdekében” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása az EFOP-2.2.3-17 Átmeneti és 

rehabilitációs intézmények korszerűsítése című pályázati felhívásra a Családok Átmeneti Otthonának 

korszerűsítése érdekében” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Dr. File Beáta jegyző ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. Elmondta, hogy egy ad hoch 

munkacsoport alakult, ahol összegyűjtötték a programokat, kéréseket. A költség összesen 17 M Ft, de 

már van olyan program, aminek megvan a fedezete, az a 2. számú mellékletben zölddel van jelölve. 

Ezt követően ismertette a költségtáblázatot. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag a be nem árazott DVD és bányászati kiadványról kért tájékoztatást. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a bányászati kiadvány más lesz, mint a bányászatról készült 

DVD. Egy 30-50 lapos visszaemlékezés sok-sok fényképpel. A DVD-t a Médiacentrumtól rendelnék 

meg, az archívumból állítanák össze az anyagát az elmúlt 80 évről. A DVD-hez utána hozzá lehetne 

férni, pl. az interneten. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

127/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

„A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz kapcsolódó önkormányzati döntések” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi bányásznapi rendezvénysorozathoz 

kapcsolódó önkormányzati döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT    Védőnői tájékoztató 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette Nagyné Csabai Anna vezető védőnő levelét, mely a fejtetvesség, 

rüh, ótvar gyakoriságát ismerteti. 

 

Ezt követően szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

15:54-16:03 
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Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról  

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a helyben kiosztott kiegészítést. 

Elmondta, hogy az anyag 4. pontja tájékoztat arról, hogy Vértessomló és Várgesztes község 

felülvizsgálja a tatabányai központi ügyelethez való tartozásukat, továbbá jogszabályváltozás miatt új 

tájékoztatást kell közzétenni a Közbeszerzési Hatóság honlapján. Az 5. ponttal kapcsolatban elmondta, 

hogy a fogorvosi székek vásárlására árajánlatokat kérnek be. A Helyi Esélyegyenlőségi Porgrammal 

kapcsolatban elmondta, hogy az 2018-ig hatályos, ezért azt felül kell vizsgálni.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette az előterjesztést 18. pontját.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a gyermekétkeztetés önkormányzati feladat, de a nyári napközi 

gyermekfelügyelet részét már nem tudja elfogadni, hogy önkormányzati feladat lenne.  

Ezt a KLIK nem vállalta fel. Egy ősrégi jogszabályra hivatkozott, ami még akkor élt, amikor az 

iskolák működtetése az önkormányzatnál volt, azonban az iskolák működtetését elvették. 

Állásfoglalást kért a Tatabányai KLIK igazgatójától, hogy milyen jogszabály szerint kötelező az 

önkormányzat feladatellátása. A régi jogszabályra hivatkozva küldtek választ, amiben szerepel, hogy 

aki ezt a feladatot ellátja, annak a személyi és tárgyi feltételekkel rendelkezni kell. Az önkormányzat 

se személyi, se tárgyi feltételekkel nem rendelkezik. Nincsenek tanáraik, és az épületek működtetése 

sem az önkormányzat feladata. A minisztériumtól állásfoglalást fognak kérni. Ez nagyon sok 

költséggel jár, és a KLIK semmiben nem vesz részt. Az önkormányzatnak kell levelet írnia a KLIK-

nek, hogy adja bérbe ingyen az általános iskolát a nyári napközire, vásárolja meg az önkormányzat 

minimum két tanár munkabérét, biztosítsák a programot a gyerekeknek. 

 

Kiss Gyuláné tanácsadó elmondta, hogy az utolsó hétre pedagógust megbízni nem tudtak, mert akkor 

már szorgalmi időszak van. Van egy szóbeli megállapodás az intézményvezetőkkel, hogy akkor 

mindenki a saját tanulóira fog vigyázni, hiszen az már a tanévhez tartozik. A nyári szünidei 

napközihez semmiféle támogatást nem kap az önkormányzat. Az étkezéssel kapcsolatban elmondta, 

hogy a mai napon 90 személy volt a 106-ból az ebédért, így megérte a felhívás, mivel a tavaszi 

szünetben az igénylőknek még az 50 %-a sem jött el az ebédért. Tavaly nyáron ugyancsak az igénylők 

50 %-a nem vitte el az ebédet. A Szociális Szolgálattal van megállapodásuk, ha nagy mennyiségű étel 

marad, akkor kísérőjeggyel átadják részükre.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

128/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Oroszlány város közétkeztetési rendszerének fejlesztéséről  

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a helyben kiosztott előterjesztést. Elmondta, azt már korábban 

elfogadták, hogy az óvodák és bölcsőde étkeztetése egy szakmai felügyelet alá tartozik.  

A tavalyi évben megtörtént a Szociális Szolgálattól és más intézményektől a pénzügyi szolgáltatások 

átvitele a Polgármesteri Hivatalba. Az előterjesztés tartalmazza azt az igényt is, hogy a Szociális 

Szolgálat főzőkonyhájának kapacitása emelkedjen 500 főre. 

Közbeszerzési pályázatot írnak ki az ellátásra, hogy tájékozódjanak, ki mennyiért tudná ezt 

vállalkozásban megoldani, fenntartva azt a lehetőséget, ha ez nem járható út, akkor a városnak 40 M 

Ft-ot be kell invesztálnia arra, hogy a körülmények megfelelőek legyenek.   

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy az előző testületi ülésen támogatott koncepció elindult, döntés 

született arról, hogy az óvoda főzőkonyhájában diétás főzőkonyha kerüljön kialakításra. Kb. 2 hét 

múlva el is készül ez a konyharész. Egy szakácsnő beiskolázásra került, várhatóan október 1-től tudják 

megnyitni ezt a részt. A bölcsődei konyhának az önálló főzőkonyha ellátása továbbra is javasolt, 

viszont gyerekétkezetésről van szó, ezért javasolt az élelmezésvezető összekapcsolása az óvodának és 

az iskolának. A Szociális Szolgálat főzőkonyhájában nagy felújítás lenne, 500 főre felduzzasztva a 

jelenlegi teljesítményt. Ez a személyi résztől a belső képzési részig olyan dolgokat hozna maga után, 

amit a piaci keretek között meg kéne mérni, hogy ez mennyit érne. Egy közbeszerzési eljárás 

indításával meg lehetne szólítani a piacot. Az eljárás során meg lehetne vizsgálni, hogy milyen 

ajánlatok vannak. Ha az ajánlatok nem megfelelőek, akkor a közbeszerzési eljárást meg lehet 

szüntetni. Ebben az esetben viszont 40 M Ft-ot be kell invesztálni a konyha fejlesztésére, képzések 

indítására. Fejleszteni szeretnének, csak a működtetés formáját szeretnék megvizsgálni. A július 1-jén 

átvett gazdasági feladatokkal együtt a munkamegosztási megállapodásba semmiféle döntés nincs a 

szakmai irányítást tekintve.  

 

Laczkovics Irén intézményvezető-helyettes elmondta, a közbeszerzési eljárásból látszik, hogy 

szerepelni fog az étkezés házhozszállítása is. Ez nagy probléma. A jogszabály előírja, hogy szakmailag 

a szociális segítőt biztosítaniuk kell. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag 16 óra 34 perckor elhagyta a bizottság ülését. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 3 fő. A bizottság határozatképtelenné vált. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, van egy létszám a feladatellátásra. Ha plusz létszámigény van, akkor 

azt a képviselő-testület elé kell vinni. A pályázatok kezelésében is problémát lát. Júliusban 

szétválasztották a szakmai és gazdálkodási feladatokat. Avval nem számoltak, hogy a szakmai 

feladatok segítésére is maradjon létszám. A szeptemberi képviselő-testületi ülésre bevihetik, hogy a 

létszámot visszaadják a szolgálatnak.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a hivatal dolga, hogy a főzőkonyha működjön, a gondozókkal a 

kapcsolattartás pedig a Szociális Szolgálat feladata. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag 16 óra 36 perckor visszatért a bizottság ülésére. A jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 4 fő. A bizottság határozatképessé vált. 

 

Kiss Gyuláné tanácsadó elmondta, hogy a közbeszerzési kiírásba bele lehet foglalni, hogy a járművet 

és a sofőrt a vállalkozó adja, a szakembert kísérőnek pedig a Szociális Szolgálat, ahogy a jogszabály 

ezt előírja. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta még, hogy a megállapodás 6.2 pontja tartalmazza azt, hogy „Az 

intézményi étkeztetés szakmai irányítását a Polgármesteri Hivatal látja el.” 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 



8 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

129/2017. (VI.22.) ESZB határozata 

az „Oroszlány város közétkeztetési rendszerének fejlesztéséről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közétkeztetési rendszerének 

fejlesztéséről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 16 óra 40 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


